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                                                PROTOKÓŁ  Nr XI/2015             
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu  27  października   2015 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1040. Obradom 

przewodniczyła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 12 radnych- nieobecny radny Robert Dziób, Wiesław Kowalski                           

i Stanisław Skalmierski (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław,  

pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy,  Radni Powiatu Jędrzejowskiego pan Andrzej Baran i pan Mariusz Zieliński, 

kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy 

obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2015 roku: 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 
b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław,  
c) dyskusja i głosowanie w sprawie. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2015-2021, 
b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 rok, 
c) wyrażenia    zgody    na     sprzedaż   nieruchomości  stanowiącej  własność  

Gminy  Wodzisław,   położonej  w  obrębie   Przyłęczek   w  drodze  ustnego  
przetargu ograniczonego, 

d) wyrażenia    zgody    na     sprzedaż   w  trybie  bezprzetargowym 
nieruchomości  zabudowanej,  stanowiącej   własność  Gminy  Wodzisław   
położonej  w  obrębie Przezwody. 

9.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz o wynikach 
sprawdzianu w szkołach podstawowych i egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 
2014/2015. 

10. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych za 2014 rok: 
a) radnych Rady Gminy Wodzisław, 
b) kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Sprawy różne. 

      13. Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Jedenastą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła Przewodnicząca  

Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

jedenastą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Leszka Krzelowskiego,  jednogłośnie – 12 

za,  w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr X/2015                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia  2 października  2015 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 12 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr X/2015 z obrad   sesji 

rady  z dnia 2 października 2015  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław przedstawiła sprawozdanie ze swojej  

działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania.  
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W głosowaniu brało udział 11 radnych ( wyszedł wiceprzewodniczący rady pan Janusz 

Zasada). Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się jednogłośnie 11 za,                   

w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Radny Sławomir Gala pytał, czy jest do końca wyjaśniona została sprawa zmiany 

organizacji ruchu busów przy trasie S7. Czy przewoźnicy i mieszkańcy  zostali o tym 

odpowiednio poinformowani. 

Pani wójt poinformowała, że w lipcu firma BUDIMEX zwróciła się o ustalenie nowych, 

czasowych miejsc przystankowych i zostało to zrobione.  Urząd w sierpniu pisemnie 

powiadomił przewoźników jednakże tylko tych, którzy mają zgodę gminy  na zatrzymywanie 

się na przystankach. Przewoźnicy mieli możliwość zgłaszania uwag. Nowe miejsca to: 

- Mierzawa- przy placu dawnej  remizy, 

- Ludwinów- na terenie wsi, 

- Klemencice – pod remizą.  

Pani wójt wyjaśniła, że gdy nastąpił problem przewoźnicy mogli zasięgnąć informacji czy od 

sierpnia zgłaszać uwagi.  Nowe miejsca przystankowe były ustalane z sołtysami. 

Radny Artur Oleksiak pytał, od kiedy będą rozpoczęte prace dot. wykaszania poboczy 

przed zimą, oraz grobli zalewu w Wodzisławiu. Przypomniał, że rada trzy sesje temu 

przekazała środki na ten cel.  

Ad.7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2015 roku. 

Skarbnik gminy pani Zdzisława Kowalska przedstawiła uchwałę                                                    

Nr 80/2015  I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                          

z dnia 30 września 2015r. w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Wodzisław za I półrocze 2015r. ( uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 
a) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław,  

Wiceprzewodnicząca komisji rewizyjnej pani Jadwiga Błaszczyk przedstawiła opinię 

komisji dot. wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 roku ( opinia komisji 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
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b) dyskusja i głosowanie w sprawie, 
nikt z obecnych na sesji nie wniósł uwag ani zastrzeżeń.  

 

Przewodnicząca rady gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania                     

z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2015 roku. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania,  radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za,                            
w głosowaniu jawnym. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław stwierdziła  przyjęcie sprawozdania                   

z realizacji budżetu Gminy Wodzisław  za I półrocze 2015 roku. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

Przewodnicząca Rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

wspólnym posiedzeniu stałych komisji rady i otrzymały pozytywne opinie ( opinia komisji 

stanowi załącznik nr 8  do protokołu).  

 
a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2015-2021, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XI/66/2015 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2015-2021r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XI/67/2015 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 rok. 

 

c)projekt uchwały w sprawie wyrażenia    zgody    na     sprzedaż   nieruchomości  

stanowiącej  własność  Gminy  Wodzisław,   położonej  w  obrębie   Przyłęczek   w  drodze  

ustnego  przetargu ograniczonego, przedstawił inspektor ds. gospodarki majątkiem gminy 

pan Janusz Kuśmierz ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XI/68/2015 w sprawie 
wyrażenia    zgody    na     sprzedaż   nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  
Wodzisław,   położonej  w  obrębie   Przyłęczek   w  drodze  ustnego  przetargu 
ograniczonego. 
 

d)projekt uchwały w sprawie wyrażenia    zgody    na     sprzedaż   w  trybie  

bezprzetargowym nieruchomości  zabudowanej,  stanowiącej   własność  Gminy  Wodzisław   

położonej  w  obrębie Przezwody, przedstawił inspektor ds. gospodarki majątkiem gminy pan 

Janusz Kuśmierz ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XI/69/2015 w sprawie 

wyrażenia    zgody    na     sprzedaż   w  trybie  bezprzetargowym nieruchomości  

zabudowanej,  stanowiącej   własność  Gminy  Wodzisław   położonej  w  obrębie 

Przezwody. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  



6 
 

 

Ad.9.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz                      

o wynikach sprawdzianu w szkołach podstawowych i egzaminu gimnazjalnego w roku 

szkolnym 2014/2015. 

 
 Informację przedstawiła pani Renata Walczak Kierownik  Gminnego Zespołu Obsługi 
Oświaty w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  

 

Ad.  10.  Sprawozdanie z oświadczeń majątkowych: 

 - radnych Rady Gminy Wodzisław za 2014 rok i na koniec kadencji, 

 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy Wodzisław  

na początek kadencji i za 2014 rok przedstawiła przewodnicząca rady gminy ( sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Wodzisław przedstawiła pani Renata Koziara  sekretarz gminy 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Odnośnie zapytania radnego Sławomira Gali odnośnie dezinformacji dot. miejsc 

przystankowych przy trasie S7 pani wójt wyjaśniła, że w dniu 20 sierpnia wysłano do 

przewoźników pisma i mapy w tej sprawie. Nie określono dokładnej daty bo taka nie została 

wskazana przez BUDIMEX. W dniu dzisiejszym pracownik urzędu sprawdzi czy wszystkie 

przystanki zostały przeniesione. Wystosuje również pismo do przewoźników informujące                

o nowej lokalizacji - zgodnie ze wcześniejszym pismem z 12 sierpnia. 

 W sprawie poruszonej przez radnego Artura Oleksiaka pani wójt wyjaśniła, że 

koszenie poboczy odbywa się raz w roku. Wycinane są również krzaki. Sporządzona będzie 

inwentaryzacja i czynności zostaną przeprowadzone w miejscach, gdzie zagrożone jest 

bezpieczeństwo. Pani wójt poinformowała, że są przypadki, że właściciele posesji sadzą przy 

drogach lasy co jest później problemem. Zgodnie z przesłanymi do sołtysów pismami to 

właściciele posesji mają obowiązek wycinać gałęzie swoich drzew zwisające nad drogami,                

a gmina będzie wycinać gałęzie drzew rosnących wzdłuż pasa drogowego.  Pani wójt 

zapewniła, że będą sprawdzone miejsca  gdzie jest największy problem.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że jego wcześniejsze pytanie nie zostało 

zrozumiane. Radny ponownie  pytał, kiedy będzie kupiona kosiarka na wyposażenie referatu 

gospodarki komunalnej. Przypomniał, że rada 3 sesje temu przeznaczyła 25.000zł. na ten 

cel. Przed zimą krzaki miały być wycięte.  

Pani wójt poinformowała, kierownik referatu pani Laprus otrzymała polecenie  i ma nadzieję, 

że pracownik referatu pani Szwedzińska przygotowuje ofertę   i kosiarka będzie zakupiona. 

Przeprosiła za opóźnienia.  
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Ad.12. Sprawy różne.   

Pani wójt przedstawiła ogłoszenie przekazane przez dyrektor Gminnego Ośrodka 

Zdrowia  w Wodzisławiu ( ogłoszenie stanowi załącznik nr 16 do protokołu). Pani wójt 

zachęciła do korzystania z usług ginekologa gdyż jest krótki czas wykorzystania limitu. Jest 

to warunek podpisania nowego kontraktu. Pan dyrektor poczynił wiele starań aby gabinet 

został otworzony i było to działanie poparte wieloma wnioskami ze strony mieszkańców. 

Następnie  pani wójt poinformowała, że od miesiąca grudnia w GOZ, 5 razy w tygodniu 

będzie przyjmował pediatra z Miechowa. Odnosząc się do wcześniejszej oferty GOZ pani 

wójt apelowała o korzystanie z programów profilaktycznych,  dzięki którym można wykryć 

choroby często w pierwszym stadium rozwoju. Kończąc pani wójt podkreśliła, że należy 

podejmować takie działania aby osoby, które wypisały się z naszego GOZ ponownie zaczęły 

korzystać z jego usług.  

Sołtys Jeziorek podziękowała pani wójt, radnym obecnej jak i poprzedniej kadencji, 

radnym powiatowym oraz byłemu wójtowi panu Józefowi Sysce za wybudowanie drogi do 

Jeziorek. Pani sołtys dodała, że była ona budowana przez 16 lat i pierwsze jej odcinki są już 

zniszczone.  

Sołtys wsi Mierzawa poinformowała, że w środę i czwartek w jej wsi był ogromny 

chaos. Podkreśliła, że jest jej przykro z zaistniałej sytuacji i  mieszkańcy są zawiedzeni, że 

nie było żadnej informacji z urzędu, że właśnie w tym dniu będzie zmiana lokalizacji miejsca 

przystankowego. To, że będzie zmiana lokalizacji było wiadome ale nie było informacji kiedy 

dokładnie. W czwartek dzieci nie odjechały do szkół. Miała mnóstwo telefonów w tej sprawie 

i zaczęła kierować mieszkańców do urzędu. Pani sołtys stwierdziła, że nie wierzy, że urząd 

nie wiedział o zmianie, bo drogowiec ją za to przeprosił. Wyraziła żal, że jest taka 

organizacja w urzędzie.  

Pani wójt stwierdziła, że firma BUDIMEX nie mija się z prawdą tylko z datą.               

W ubiegłym tygodniu rozmawiała z panem Oziałką, jednym z kierowników budowy, który 

poinformował ją, że przeniesienie przystanków będzie za miesiąc, a nie, że nastąpi to                     

w ciągu 2 czy 3 dni. Pani wójt stwierdziła, że przykro jej, że tak się stało i wyraziła nadzieję, 

że na przyszłość takich sytuacji już nie będzie. W tej sprawie tak naprawdę jest chaos 

informacyjny bo jest to droga  krajowa, a BUDIMEX nie ma obowiązku zajmowania się 

przystankami gdyż jest to obowiązek gminy. 

Sołtys wsi Mierzawa poinformowała, że z informacji przekazanej przez BUDIMEX 

wynika, że email w tej sprawie został przesłany w poniedziałek. Nie ma możliwości 

sprawdzić czy rzeczywiście tak było. Gdyby znała dokładną datę to wywiesiła by informację 

w tej sprawie.  

Pani wójt zapewniła, że  sprawdzi pocztę  i  że do podobnej sytuacji już nie dojdzie. 

W dniu dzisiejszym nic więcej nie może zrobić. Pani wójt poinformowała, że uważa, że to 

BUDIMEX czy Generalna Dyrekcja Dróg  powinna przekazać informację do przewoźników 

bo to oni wspólnie ze starostwem ustalali organizację ruchu. Urząd pismo wraz z mapami                      

w tej sprawie wysłał już w sierpniu.  
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Sołtys wsi Klemencice poinformował, że przewoźnicy nic na ten temat nie wiedzą. 

Jedni zatrzymują się na nowych miejscach, a inni nie.  

Pani wójt wyjaśniła, że przewoźnicy, którzy mają od gminy zgodę na zatrzymywanie 

się zostali poinformowani, a ci którzy nie mają zgody nie otrzymali pism. Miała już informację 

od mieszkańca Klemencic w tej sprawie. Jeżeli mieszkańcy wiedzą, którzy przewoźnicy nie 

wiedzą o zmianie miejsc przystankowych i nadal zatrzymują się na wcześniejszych to należy 

to zgłosić do urzędu.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że gmina nie powinna odpowiadać za plac budowy 

tylko wykonawca i to on powinien zajmować się sprawą.  

Pani wójt wyjaśniła, że niestety kilka lat temu utrzymanie  przystanków jak                          

i oświetlenia przekazano do  gminy. 

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że to  BUDIMEX odpowiada za organizacje ruchu na 

drodze np. za przeniesienie ruchu z jednego pasa na drugi i to oni powinni odpowiadać za 

przystanki.  

Pani wójt wyjaśniła, że na początku lipca na spotkani w starostwie ustalono miejsca 

gdzie mogą być przeniesione przystanki. Przewoźnicy zostali poinformowani ale tylko ci, 

którzy mają zezwolenie z gminy na zatrzymywanie się. Pozostali, którzy nie mają takie 

zgodny i nie płacą za utrzymanie przystanków nie zostali poinformowani.  Jest to powodem 

dezinformacji. Pani wójt wyraziła nadzieję, że jest to już wszystko unormowane i gdy będą 

jeszcze jakieś problemy to prosiła o bezpośrednią informację.  

Radny Marek Siwiec stwierdził, że gdy sporządzano projekt to powinny być 

wyznaczone nowe, alternatywne miejsca przystankowe. Wiadome, że na dwupasmówce nie 

będzie przystanków tylko przewoźnicy będą zjeżdżać tak gdzie są zjazdy. Radny pytał, a co 

z resztą bo nikt w projekcie chyba tego nie sprawdził.   

Pani wójt wyjaśniła, że na czas budowy jest tak jak teraz. Po zakończeniu budowy 

przystanki będą na stałe zlokalizowane przy drogach dojazdowych.  

Pkt. 13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam jedenastą  sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

       Protokolant                           Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /         / Leszek Krzelowski /                  / Stanisława Nowak  / 

 


